
ANA PROFETA: 

 - Dobar dan svima. 

 Moje pitanje odnosi se na jednu situaciju koja je svim građanima i građankama Vrbika 

i okolnih naselja prilično važna a radi se o dvorani koja se službeno zove dvorana za stolni tenis 

Vrbik i koja je dugo imala problema sa imovinsko-pravnim odnosima a to smo, odnosno 

bespravnim korištenjem, a to smo prošle godine koncem godine riješili. Ovdje u Skupštini smo 

u siječnju donijeli odluku da dvorana ide pod upravljanje ustanove Upravljanje sportskim 

objektima. I ono što sada vidimo je da se događa sanacija te dvorane.  

I ono što nam je bitno da znamo, pošto joj dugo na Vrbiku nismo imali pristup i na žalost je 

jako, jako, jako propala u tom periodu, koji je opseg te sanacije, da li će to biti možda i neka 

konstrukcijska obnova ili što već jer to ne možemo vidjeti, koji je opseg, koji je rok, da li znamo 

neki rok kada bi ta sanacija mogla biti gotova i onda na koji način će nama kao građanima tog 

dijela grada biti dostupna? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Budući da se zamjenik gradonačelnika Korlaet bavio sa tom temom kao i sa temom 

bespravnog korištenja Hipodroma on će dati odgovor. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zamjenik gradonačelnika Luka Korlaet. Izvolite. 

 

 LUKA KORLAET: 

 - Hvala vam na pitanju. Poštovani predsjedniče, dragi kolege, 

 Da, evo kao što je gradonačelnik rekao ovo je dio jedne šire operacije rješavanja 

problema sa gradskim prostorima u kojima ima ilegalnih odnosno bespravnih korisnika i doveo 

je ne slučajno u vezu to sa Hipodromom jer se radi o istoj osobi. I evo nakon deset godina, 

nakon deset godina smo napokon razriješili tu situaciju i na Hipodromu i na Vrbiku i sada je 

započela sanacija. Taj prostor je prilično devastiran. Možda ste vidjeli fotografije.  

Krov je saniran, dakle curenje je zaustavljeno. Sada je u toku nabava za izvođača interijera, 

dakle preuređenje interijera, dakle novi parketi, nova oprema, nova rasvjeta i nove instalacije. 

Za sada se neće ići u energetsku obnovu, dakle u obnovu pročelja ali i to nam je u planu. 

 Kada pitate za korištenje ta dvorana će se, dakle ispravno ste rekli da ju je preuzela 

ustanova Upravljanje sportskim objektima. Ima već puno interesenata za korištenje kao i što 

resorni ured dobro zna. Nešto će se dati kroz Program javnih potreba u sportu a nešto će ići 

kroz komercijalni najam, komercijalni zakup. Postoji očigledna potreba za sveučilišni sport.  

U blizini su fakulteti i tri fakulteta su izrazila želju za korištenjem dvorane obzirom da nemaju 

svoju dvoranu. Tako da evo interesenata ima i dvorana će dati, u nekom kombiniranom, će biti 

u nekom kombiniranom sustavu na korištenje a naravno i građanima. To je u osnovi svega dakle 

da se taj prostor koji je deset godina bio okupiran napokon otvori i građanstvu. Hvala. 

 


